
Presentasjon av mitt kandidatur 
 

Personalia 

Navn: Stian Amadeus Antonsen 

Alder: 38 

Bydel: Gamle Oslo 

Hvor lenge har du vært medlem av SV: Siden 2004 

 

1. Bakgrunn 

- Hvilken faglig bakgrunn har du: Skole, utdanning, yrkesbakgrunn 

Jeg har studert utviklingsstudier og politisk økonomi. Har jobbet i en rekke frivillige 

organisasjoner som Skeiv Ungdom, LNU, Norsk Folkehjelp, Stiftelsen DAM og SAIH. Har 

også jobbet i barnehage og i serveringsbransjen.  

- I dag jobber jeg som politisk rådgiver i SAIH.  

 

2. Politisk / Organisatorisk erfaring 

- Hvilken politisk og/eller organisatorisk erfaringer har du (verv og annet 

engasjement) 

- Jeg har bred erfaring fra frivillighetslivet. Jeg har styreerfaring fra blant annet Skeiv 

Ungdom, Foreningen Fri, Røde Kors Ungdom, LNU, Fellesrådet for Afrika, Wikimedia 

Norge, Oslo syklistforening mm. I SV-sammenheng leder jeg boligpolitisk gruppe, har 

sittet i styret i skeive sosialister og Gamle Oslo SV og er i dag gruppeleder for SV og 

medlem av bydelsutvalget i Gamle Oslo.  

 

 

3. Politisk engasjement 

- Nevn tre saker du er engasjert i / som du har kompetanse på / kunne tenke deg 

å jobbe med / som blir viktig i valgkampen og inn i neste periode for SV 

- Sosial boligpolitikk tror jeg blir svært viktig både i valgkampen og i neste periode. SV 

har vist i byråd at vi kan få til store velferdsreformer. Nå må vi vise at vi også kan 

gjennomføre en boligpolitikk som fører til at flere kan oppleve bostabilitet.  

- Svært mange barn vokser opp i barnefattigdom, her vil jeg bruke av erfaringene fra 

Gamle Oslo og se overføringsverdi til andre bydeler med lignende utfordringer 

- Vi må aktiv skape en inkluderende by uten rasisme og homofobi, da må vi i enda 

større grad bruke fellesskapsarenaene som skole, kultur og idrett for å få dette til. 

 

 

4. Motivasjon 

- Hva er din motivasjon for nettopp å stå på bystyrelisten? 

- Jeg har lyst til å ta med meg erfaringene fra bydelspolitikken inn i bystyrepolitikken. 

Jeg blir motivert av at vi i byråd får til reelle forandringer som gjør en forskjell for folk, 

og vil gjerne bidra med mine perspektiver inn i politikkutforming. 

 

5. Arbeidskapasitet 

- Har du noen tanker rundt din egen arbeidskapasitet? 



- Jeg synes det er spennende å givende å bidra inn i partiarbeid. Jeg har stor 

arbeidskapasitet, og vil prioritere bystyrearbeid og partiarbeid foran andre frivillige 

engasjement.  

 

 


